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1. Päevakorra kinnitamine 

2. 2023/2024. õppeaasta tegevusaruanne ja algava õppeaasta info 

3. 2025. aasta eelarvetaotluse koostamise üldised põhimõtted 

4. Muusikakooli avalike kontsertide korraldamine 

 

 

1. Päevakorra kinnitamine 

Päevakord kinnitati (poolt 5, vastu 0). 

 

2. 2023/2024. õppeaasta tegevusaruanne ja algava õppeaasta info 

Kuulati: Tauno Valdna andis hoolekogu liikmetele ülevaate eelsaadetud õppeaasta 

tegevusaruandest. Marko Tali ja Katrin Kuldma tundsid huvi, kas kooliaasta saab tõrgeteta 

alata ning kas kõik õpetajate ametikohad on täidetud. Tauno Valdna andis teada, et uue 

kooliaasta algust segavaid asjaolusid ei esine, muusikakooli personal on komplekteeritud ja 

õppetöö läbiviimiseks valmis. 

Otsustati: tegevusaruanne heaks kiita ning informatsioon teadmiseks võtta (poolt 5, vastu 0). 

 

3. 2025. aasta eelarvetaotluse koostamise üldised põhimõtted 
Kuulati: Tauno Valdna tutvustas 2025. aasta eelarvetaotluse koostamise üldiseid 

põhimõtteid. Üldjoontes tuleb eelarvetaotluse koostamisel jääda 2024. aastaks kinnitatud 

eelarve piiridesse, kuid majanduskuludelt tuleb kokku hoida vähemalt 6%. Samas on 

eelarvetaotlusesse vaja lisada muusikakoolile eraldatud ruumide sisustamiseks ning 

ümberehitamiseks vähemalt 160000 eurot, millest 60 000 läheks investeeringuteks ( kolm uut 

klaverit ) ja 100000 remondiks ning ehituseks. 

Otsustati: informatsioon teadmiseks võtta (poolt 5, vastu 0). 

 



4. Muusikakooli avalike kontsertide korraldamisest 

Kuulati: Mart Siimann tegi ettepaneku korraldada muusikakooli jõulukontsert Saku Toomase 

koguduse kirikus, kuna seal on hea akustika ning sinna mahub võrreldes Saku Mõisa saaliga 

oluliselt rohkem publikut. Krisse Mai Vahar juhtis tähelepanu asjaolule, et tavapärasest 

suuremast muusikakooli lõpetajate arvust 2025. aasta kevadel ei pruugi kõik lõpuaktusel 

osaleda soovivad inimesed Saku Mõisa saali ära mahtuda. Toimus arutelu, kus Katrin Kuldma 

ja Reet Schumann tegid muuhulgas ettepaneku kehtestada muusikakooli kontsert-aktuse 

külalistele piirarv iga lõpetaja kohta. 

Otsustati: Tauno Valdna võtab Toomase koguduse õpetajaga ühendust ja uurib, kas 

muusikakooli jõulukontserdi korraldamine on võimalik. Ühtlasi leiti, et muusikakooli 

lõpetajate kontsert-aktuse külastajatele piirarvu seadmine iga lõpetaja pere kohta on mõistlik 

ettepanek (poolt 5, vastu 0). 
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